

Referat bestyrelsesmøde d. 15.01.2025 kl. 19.00-21.00

| Punkter på dagsordenen                     | Beslutning/overvejelser - hvad, hvornår og hvem?  |
|--|---|
| Valg af mødeleder og referent (fast pkt.)  | Mødeleder: Verner Referent: Karsten   |
| Godkendelse af dagsorden                   | Godkendt  |
| Deltagere og fraværende (fast pkt.)        | Til stede: Karsten, Peter, Lissi, Verner, Martin  |
| Bordet rundt (fast pkt.)                   | Refereres ikke  |
| Nyt fra resten af Alternativet (fast pkt.) | <p>Poul Burian har lavet hørings svar til Marselis Boulevard projektet.</p> <p>Mail fra Rasmus Rydahl om klistermærker, om mulig leverandør af postkort, foldere mm.</p> <p>Erhverv Aarhus vil lave debat møde om erhverv og vil gerne have vores spidskandidat med, men vi sender navnet når en spidskandidat er valgt.</p> <p>Brev fra Dorthe Kolind - om evt. fælles debatmøde om borgerløn - bog: rosenkål reglementet - 4000 kr for oplægsholder vi kan måske søge penge fra landssekretariatet. - også til forplejning mm.</p> <p>Måske vi kan søge penge til flere arrangementer fordelt hen over året.<br/>Grøntsagerne tæt på<br/>De unge<br/>Offentlig transport<br/>Energi<br/>mm.</p> |

|  |  |
|--|--|
|  | I Folketinget har Alternativet lavet eksperiment med 4 dages arbejdsuge.   |
| Nyt fra ÅU (fast pkt.)                           | Se ovenfor   |
| Opfølgning på handlingspunkter fra sidste møder: | <p>1) Kandidatopstillingsmøde til KV25 i kombination med Årsmøde<br/>Møde i slutningen af marts 2025 (fordi Thure skal have været medlem i minimum 3 måneder)<br/>Søndag d. 23. marts 2025.<br/>Lissi har booket lokale på folkestedet lokale 2.1.<br/>Lissi laver en indkaldelse.</p> <p>2) Møde med alle kandidater og bestyrelsen<br/>Dato: 27/1-25 kl. 19<br/>Mødet holdes på Thures kontor på rådhuset</p> <p><b>Dagsorden:</b><br/>Præsentationsrunde - kompetencer og interesser<br/>Hvordan vælger vi listeplacerings? Og hvem bestemmer dette?</p> <p>Spidskandidat - hvem og hvordan<br/>Kampagnesekretariat - hvordan?<br/>Valgforbund - hvordan? hvem forhandler?<br/>Hvem prioriterer valgkampen? - ønsker at komme i byrådet.<br/>Henvendelse fra Tv2øst</p> <p>3) Hvem og hvordan forhandler vi valgforbund?<br/>Vi skal tage det op på mødet med kandidaterne.<br/>Der er flere partier der har rakt ud til Alternativet.<br/>Selve et eventuelt valgforbund skal først formelt sendes ind ganske tæt på valget.<br/>Møde med det radikale venstre.</p> <p>Se det forrige referat for yderligere detaljer</p> <p>Skal vi lave et "ryste sammen" arrangement for at lære hinanden at kende.</p> |

|  |   |
|--|---|
| Aktuelt fra årshjulet  | Fredagsbar - skal vi til at genoptage dette?  |
| Økonomi - status (fast pkt.)                                       | Regnskab - sendt til revisorerne til godkendelse<br>Søg penge hos sekretariatet til arrangementer   |
| <a href="mailto:aarhus@alternativet.dk">aarhus@alternativet.dk</a> | Se ovenfor  |
| NAV12  | Ikke noget nyt  |
| Kulturgruppen  | Kulturgruppen er aktiv - og laver kulturpolitik udspil, som kandidaterne kan få til godkendelse. Der er et sidste møde i gruppen i januar 25.   |
| Baggrundsgruppe Thure (ex Ø – nu Å!)                               | Bjørn og Nikoline arbejder sammen med Thure.  |
| Kandidatudvalget   | Se ovenfor.   |
| Eventgruppen Aktivitetsgruppen Madklubben                          | Ikke noget nyt  |
| Dougnutgruppen   | Ikke noget nyt  |
| Indhold til nyhedsbrevet:  | Sendes løbende til Martin, som sender det ud til medlemmerne.<br>Martin vil sætte hold på udsending af nyhedsbreve.<br>En mulighed er at sende ud ad hoc og når der er et aktuelt arrangement. Vi skal hjælpe hinanden med at der trods alt sendes en hilsen fra Alternativet Aarhus med jævne mellemrum. |
| Emner der bør tages op på medlemsmødet:                            | Skal vi lave medlemsmøder, hvor de forskellige politikgrupper kan fortælle om hvad de laver. Lissi skriver ud til grupperne, vi kan evt. holde mødet i april.<br><br>Der kommer forskellige arrangementer - Brunch arrangementer, 4 planlagt  |

|                        |   |
|------------------------|---|
|                        | <p>Medlemsmøde 23/2 Ideudvikling i forbindelse med KV25/RV25 Rasmus Rydahl er facilitator på folkestedet.</p> <p>3 arrangementer planlagt sammen med de unge og storkredsen,<br/>5. april, vil samle ramsløg og brændenælder og lave suppe . I Risskov.<br/>27. april lave noget af tang<br/>28. september og og samle svampe</p> |
| Fredningsnævnet        | Intet nyt. Lissi kontakter Nicoline.  |
|                        |   |
| Næste møde             | Onsdag d. 18. februar – kl. 19-21 hos Lissi   |
| Evt.                   | Skal vi udvide bestyrelsen? Kan vi finde flere der vil med?   |
| Godkendelse af referat | Godkendt  |